

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## ÖIS Styrelseprotokoll 2024-0530

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande  
Namn: styrelsemöte 240530.pdf  
Storlek: 123942 byte  
Hashvärde SHA256:  
173561f2393ee037f60cca633fa15400701373d8cec30df0bccdf3721bcc4a90

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 2:

Karl Axel Emil Andersson

Signerat med BankID 2024-06-10 12:57 Ref: 89b5151a-8d57-4c93-96e5-0652d6a36db0

Jesper Wetterbrandt

Signerat med BankID 2024-06-10 09:26 Ref: b487e3c7-b65b-4e2f-8c0c-44e1c812a911



## Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 30 maj 2024

### Närvarande:

Evelina Kilander (mötets ordförande), Julia Conradsson, Emma Willaredt, Anna Elf Andersson, Emil Andersson, Marcus Kilander, Charlotte Rydefjärd, Daniel Wetterheim, Janne Byman, Inger Carlborg Eskilsson, Jesper Wetterbrandt,

### § 1 – Mötets öppnande

Evelina hälsade välkommen till mötet på ÖISgården

### § 2 – Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

### § 3 – Val av styrelsens protokolljusterare

Till detta valdes Jesper och Emil.

### § 4 – Föregående protokoll och justering

Protokollet läggs till handlingarna.

### § 5 Frågor för mötet

#### § 5.1 IronMan

Inger mejlar de som varit med tidigare och sedan får vi leta deltagare från sektionerna

#### § 5.2 Ölmstad-dagen

Inför ÖIS-dagen, som är på lördag 1/6. Daniel, Janne och Jesper reder ut

#### § 5.3 Sommarkollo

12-13 augusti- Emil Julia har koll, Charlotte hjälper till. Om någon sektion vill ha aktivitet, kontakta Emil. Förskoleklass till 6:an-

## § 5.4 Sommarsläpet

3-4 juli kommer Sommarsläpet till ÖIS. En person per dag behöver vara på plats.

## § 5.5 Diggiloo

12 juli. Tio personer behövs i år också. Inger, Peter, Sofia, Daniel.

## § 5.6 Utvärdering ledarträff

Bra att ta upp några viktiga grejer, att någon verksamhet får prata och att det är mat och ledare. Nästa träff är i november, då hjälper pingis och skidsektionen till

## § 5.7 Korpen

Korpen vill komma och informera om sin verksamhet och undrar om vi vill ansluta oss. Evelina, Charlotte och Inger tar med ett möte i höst.

## § 5.8 Alkohol- och drogpolicy

Vi går igenom förslaget till policy. Vi diskuterar innehållet och funderar på hur vi ska hantera frågan om spel. Policyn tas upp på nästa styrelsemöte för fastställande.

## § 5.9 Utvärdering av utvecklingsdag

Bra att ha en struktur för dagen, bra att vara någon annanstans, synd att alla inte kunde vara med, bra att vara ute i god tid för möte. Vi pratar om att vi behöver stämma av med jämna mellanrum. Evelina lägger till utvärdering av handlingsplanen på några dagordningar till hösten.

## § 6 Fastigheten

### § 6.1 Renovering

Tak, fönster är färdigt. Diskuterar fönstren i nya delen som behöver säkras.

### §6.2 Fixardagen

Två förråd byggda. Målning av västra sidan genomförd av herrlaget. VI frågar om damlaget kan måla den östra sidan.

### § 6.3 Grönyta

Det är strul med bevattningen, det kontrolleras.

#### **§ 6.4 Elbesiktning**

Elektriska nämnden kommer på uppdrag av försäkringsbolaget för att kontrollera elen.

#### **§ 6.5 Asfaltering av framsidan för handikapparkering**

Förslag har inkommit om asfaltering, vilket skulle tillgängliggöra anläggningen. En kostnad uppskattas till 60 000 kr. Vi tar upp frågan till hösten.

### **§ 7 Administration**

#### **§ 7.1 Byte av administrativt system**

Jesper har tagit referenser från annan förening som har bytt system. Information har skickats. För administration borde ett byte förenkla och förbättra. För ledare bedöms inte byte till annat system bli så stor förändring. Utbildning behöver göras för ledare i sektionerna. Också viktigt att någon från varje sektion kan systemet och är delaktig i införandet och hanteringen.. Lämplig tidpunkt är inför de verksamheter som drar igång till hösten. Önskvärt är att ha bytt system inför fakturering av medlemsavgifter till årsskiftet.

Styrelsen beslutar att byta system till Svenska lag från och med uppstart av innebandysäsongen i september. Varje sektion meddelar Jesper vem som är superanvändare i sektionen.

### **§ 8 Bidrag/Ekonomi**

#### **§8.2 Ekonomi**

Sektionerna behöver vara tydliga med att sektionerna skickar in alla underlag till Julia en gång i månaden så att hon inte behöver fråga efter underlagen.

Rapporten är inte klar än. Julia skickar ut så snart den är sammanställd.

#### **§ 8.1 Lampor i fönstren**

Offert på lampor i fönstren – kostnaden blir ca 20 000 kr. Inga bidrag medges för den typen av belysning. Styrelsen beslutar att installera lamporna.

#### **§8.2 Lärgrupper**

Påminnelse om att fylla i almanackan och närvarorapportera alla aktiviteter.

## **§ 9 Försäljning/sponsring**

### **§ 9.1 Försäljning av toapapper och hushållspapper.**

269 balar har sålts, vilket omsatte drygt 100 000 kr

## **§ 10 Återkoppling från sektionerna**

### **§ 10.1 Innebandy**

Tider i Ribbahallen ska diskuteras med GAIS kommande vecka.

### **§ 10.2 Seniorfotbollen**

Stormatch för damlaget till hösten. Generationsväxling i både dam- och herrlaget (A) gör att resultaten inte är på topp.

### **§ 10.3 Skidsektionen**

Inget att rapportera.

### **§ 10.4 Orientering**

Påminner om Hitta-ut.

### **§ 10.4 Ungdomsfotbollen**

Nio rena ÖIS-lag. De yngsta är födda 2018. Fem kombinationslag med Vista. Fotbollens dag är 14 september

### **§ 10.4 Bordtennis**

Inget att rapportera.

### **§ 10.4 Grupp-och gymträning**

Lugnt på gymmet, inget särskilt att rapportera.

## **§11 Övriga frågor**

### **§11.1 Samverkansmöte Grännabygdens föreningar**

Emma återkopplar från mötet som hölls hos Örserums IK. Nästa möte blir 17 september hos ÖIS. Tema blir fastighet, anläggning och skötsel.

### **§11.2 Svar från kommunen angående frågan om sporthallen**

Kultur- fritidsförvaltningen och Tekniska fastighetsförvaltningen har svarat på frågan om varför idrottshallen i nya skolan kommer att byggas med endast två omklädningsrum. Kontentan av svaret tolkar vi som att det är en ren kostnadsfråga.

### **§12 Mötets avslutande**

Evelina avslutar mötet och vi tackar för terminen och dagens fika med jordgubbar och glass.

**Sekreterare:**

---

**Emma Willaredt**

**Justerare:**

---

**Emil Andersson**

---

**Jesper Wetterbrandt**